

## Havneudvalgsmøde **tirsdag 30/9 kl. 19**

Deltagere: FT, JL, PEH, JTL, OJ, HR

1. Siden sidst  
HR har sammen med Ulrik Outzen og formand og kasserer for Vesthavnsens Bådelaug deltaget i et møde med henblik på at få dannet en organisation til markedsføring af Maritim Vestsjælland i lighed med Visit Vestsjælland.  
Poul Erik og Jørgen Labuz ønsker at træde ud af havneudvalget på næste generalforsamling. (Øv,Øv)
2. Opsamling af løse ender  
Mastekran: Fundament beskyttes med sten  
Riggerbro: Dykker undersøger pælene torsdag 2/10. (Resultat vedlagt)  
Vestbro: Dykkerundersøgelse 2/10. (Resultat: Kæder og ankre intakte)  
Bundforhold ved østbro: Dykkerundersøgelse 2/10 (Resultat: Ingen "knoLde" i bunden)
3. Udlægning af pontonbro  
PEH står for projektet og træffer de nødvendige aftaler.
4. Vand på østbroen  
Østbroen tilkobles sejlklubbens interne ledningsnet, og anbringen på roklubbens vandledning sløjfes.
5. Fortøjningspælene  
Udsat. FT rundersender fil med oplysninger om havneanlægget, herunder hvornår pælene er nedrammet.
6. Vedtægtsændringer  
HR udarbejder forslag
7. Evt.  
FLID-møde: JTL og HR deltager  
Udskiftning af rød/grønne skilte på pladserne: Tages op på næste møde. Havneudvalgets medlemmer undersøger markedet.  
Svingbane til skraldebil: Der sættes en sten til at markere begrænsning af P-plads ved indkørsel til jolleplads. (OJ skaffer stenen).

Venlig hilsen

Hans Ole Rathje